

## 多森校区访问学者拜访副校长 Dr. Jeffrey

美国当地时间 2019 年 4 月 3 日，特洛伊大学孔院多森教研中心的访问学者王艳东、姜娜和何艳一行拜访了特洛伊大学多森校区副校长 Dr. Jeffrey。

下午 4 点，访问学者们准时到达副校长办公室。Dr. Jeffrey 热情地招呼访问学者们坐下，亲切地交谈。他与中国颇有渊源，对中国文化也了解颇深。他提到勤劳智慧的中国人民在历史发展进程中对世界做出了巨大的贡献，在航海和贸易等诸多方面都走在前沿。言语之中充满了赞赏之情，访问学者们也被深深触动，自豪感油然而生。副校长还关切地询问了大家的生活和科研情况，并鼓励访问学者了解美国文化，认真做好中国语言与文化的传播工作，增进两国人民的友谊。

访问学者对 Dr. Jeffrey 的关怀和鼓励表达了深深的谢意，并赠送了传统的苏绣作品留作纪念。



## Visiting Scholars from Dothan Campus Visited Vice Chancellor Dr. Jeffrey

On April 3, 2019, visiting scholars Wang Yandong, Jiang Na and He Yan from Confucius Institute at Troy University, Dothan Teaching and Research Center visited Dr. Jeffrey, Vice Chancellor of Troy University Dothan campus.

At 4 p.m., the visiting scholars arrived at the Vice Chancellor's office on time. Dr. Jeffrey warmly welcomed them to sit down and have a cordial talk. He has strong ties to China and knows a lot about Chinese culture. He mentioned that the industrious and talented Chinese people have made great contributions to the world in the course of historical development and have been at the forefront of navigation, trade and other fields. The words were full of admiration, and the visiting scholars were deeply touched and proud. Vice Chancellor also inquired about the life and research of the visiting scholars, and encouraged them to learn about American culture, earnestly spread Chinese language and culture, and enhance the friendship between the two nations.

The visiting scholars expressed their deep gratitude for Dr. Jeffrey's care and encouragement, and presented a traditional Suzhou embroidery art work as a souvenir.

